



**为化妆品、清洁产品企业提供
产品安全、质量管控及可持续解决方案**

**SAFETY, QUALITY AND SUSTAINABILITY SOLUTIONS FOR
THE COSMETICS AND PERSONAL CARE INDUSTRY**

From improving cleanliness and appearance, to enhancing well-being, the range of cosmetics and personal care products is very broad. Meanwhile, every country has strict regulation for this kind of products. It is crucial that these products are effective, stable and safe.

Our one-stop total quality & supply chain management solutions include testing and assessment service, performance efficacy test service, consultation service, research/development service, and etc. We also provide tailor-made solution based on demands.

从清洁到美容，甚至是增加幸福感，化妆品及个人护理产品的应用极其广泛。同时，各个国家也针对这类产品制定了严格的法律法规。因此，化妆品及个人护理产品的有效性、稳定性及安全性至关重要！

我们的一站式品质管理及供应商方案包括测试和评估服务、人体安全性和功效评价服务、咨询服务、研发服务等。我们也可依据客户需求提供定制方案服务。



PRODUCT EFFICACY CLAIM 产品功效宣称

In a crowded and competitive sector, we can help you to not only verify the safety and quality of your products, but also to confirm your product claims. Marketing relies on differentiation. Consumers are looking for special properties, such as styling, nurturing, strengthening, anti-wrinkle effect and many more. In order to protect consumers, legislation, like EU Cosmetic Regulation 1223/2009, require performance claims to be proven.

在这拥挤并充满竞争的行业，我们不仅能对产品安全性和质量进行检验，同时也能确认您的产品宣称。营销依赖差异化，消费者总是在寻找具备特点的产品，例如造型、滋养、强化、抗皱效果等等。为保护消费者，像欧盟化妆品法规(EC) No 1223/2009等法规，要求功效宣称能被证实。

CONSUMER PROTECTION & COSMETICS STANDARDS

消费者保护&化妆品标准

Legislators, regulatory authorities and ultimately consumers are setting ever higher quality standards for both raw materials and finished products. Regulations vary between countries, but they have one common goal: consumer protection.

Typically, regulations cover:

- Product safety
- Prohibited substances
- Restrictions on ingredients
- Labelling requirements
- Product information
- Product claims

Major standards and regulations around the world verified by our facilities include:

CHINA

- Safety and Technical Standards for Cosmetics
- Regulations Concerning the Hygiene Supervision Cosmetics

EUROPE

- Cosmetic Regulation (EC) 1223/2009
- REACH

USA & CANADA

- FDA 21 CFR (USA)
- Food and Drugs Act, CRC c.869 (Canada)

ASIA PACIFIC

- Cosmetic Standard 2007 (Australia)
- Cosmetic Product Group Standard (New Zealand)
- ASEAN Cosmetic Directive (ASEAN countries)
- SASO 1953/2005 Cosmetic Product (Safety) Regulations (Saudi Arabia)
- Statute for Control of Cosmetic Hygiene (Taiwan)

对于化妆品和个人护理产品的成品及原料，立法组织、监管机构和最终消费者不断地设定更高的质量标准。国与国之间的法规各不相同，但是其中有一个共同目标：保护消费者。

通常，法规会涉及以下几点：

- 产品安全
- 违禁物质
- 限制成分
- 标签要求
- 产品信息
- 产品宣称

世界范围内主要的标准和法规有：

中国

- 化妆品安全技术规范
- 化妆品卫生监督管理条例

欧洲

- 化妆品法规(EC) 1223/2009
- REACH法规

美国&加拿大

- 美国食品及药物管理局的美国联邦法例21章
- 加拿大食物和药物法令及化妆品条例

亚太

- 化妆品标准2007 (澳大利亚)
- 化妆品产品团体标准(新西兰)
- 东盟化妆品指令(东盟国家)
- SASO 1953/2005化妆品(安全)法规(沙特阿拉伯)
- 化妆品卫生控制条例(台湾)



PRODUCTS COVERED

产品范围

SKIN CARE

- Facial Care, Moisturisers & Cleansers
- Face Masks
- Body Care
- Hand Care

COLOUR COSMETICS

- Facial Make - Up (Blusher, Powder, etc)
- Eye Make - Up (Mascara, Eye Shadow, Eye Liner, etc)
- Lip Products (Lipstick, Gloss, etc)
- Nail Products (Nail Polish, Nail Strengthener, Polish Remover, etc)

HAIR CARE

- Shampoos & Conditioners
- Styling Agents
- Colourants

SUN CARE

- Sunscreen
- After - Sun Care

BATH & SHOWER

- Bar Soap & Shower Gel
- Liquid Soap

ORAL CARE

- Toothpaste
- Mouthwash
- Dental Floss
- Tooth Whiteners

MEN'S SHAVING

DEPILATORIES

DEODORANTS & ANTIPERSPIRANTS (SPRAYS, PUMPS, ROLL - ONS, STICKS, ETC)

FRAGRANCES

- Body Sprays
- Perfumes and Cologne

ACCESSORIES & PACKAGING

- Beauty Cosmetic Accessories (e.g. Eyebrow brush)
- Personal Care Accessories (e.g. Bath gloves, Cotton pad, Sponge head band)
- Containers (e.g. Cosmetic container)

皮肤护理

- 面部护理、保湿&清洁产品
- 面膜
- 身体护理
- 手部护理

彩妆

- 面部彩妆(腮红、粉等)
- 眼部彩妆(睫毛膏、眼影、眼线等)
- 唇部产品(唇膏、唇彩等)
- 美甲产品(指甲油、指甲强化剂、洗甲水等)

头发护理

- 洗发水 & 护发素
- 定型剂
- 染发剂

防晒护理

- 防晒品
- 晒后护理

沐浴产品

- 洗浴皂&沐浴露
- 液体皂

口腔护理

- 牙膏
- 漱口水
- 牙线
- 牙齿美白产品

男士剃须

脱毛剂

除臭剂 & 止汗剂 (喷雾、泵、滚珠等)

香水

- 身体喷雾
- 香水和古龙水

附件及包装

- 美容附件(如眉刷)
- 个人护理附件(如沐浴手套、棉签、发带)
- 容器(如化妆品瓶)



SGS ONE-STOP TOTAL QUALITY & SUPPLY CHAIN MANAGEMENT SOLUTION

SGS一站式品质管理及供应商方案

Deliver desirable, safe and effective products with our one - stop solutions. At any stage of the development and production process, our cosmetics and personal care product experts can devise a programme of activity, including one, some or all of the following:

PRODUCT TESTING

- **PHYSICAL TESTING:** Evaluates the mechanical properties of your product.
- **CHEMICAL TESTING:** Ensures ingredients meet the chemical regulations for restrictions and limits.
- **MICROBIOLOGICAL TESTING:** Identifies degrees of microbial contamination, including bacteria, mould and yeast. Evaluates the effectiveness of preservatives.
- **STABILITY TESTING:** Determines if the product and packaging retain their quality for the designated lifespan.
- **PACKAGING TESTING:** Verifies that the chosen packaging offers the desired level of protection and stability.
- **TOXICOLOGICAL TESTING:** In Vitro and In Vivo testing determines if your product may be toxic or pose a risk to consumers.
- **CLAIM SUPPORT/PERFORMANCE TESTING:** Ensures product claims are supported by independent evaluations.

SAFETY ASSESSMENT & DOCUMENTATION REVIEW

Our qualified safety assessors review the product formulation, the potential interaction between the ingredients and their quality. The manufacturing process and quality control is also assessed, as well as how the product will be used by consumers.

Before going to market you need to compile different documents for every product depending on the applicable regulation(s), for example:

- Cosmetic Product Safety Report (CPSR)
- Labelling review
- Safety Data Sheets (SDS)
- Product Information File (PIF)

AUDITS & INSPECTIONS

Our audit services look beyond the product, and into your manufacturing facilities to determine whether proper controls and practices are being followed. Ensure the factory you have selected will be able to deliver products on time, to the specified quality, quantity and schedule. Support this commitment and build your brand reputation by checking that factories respect local and international requirements:

- Factory audits (GMP ISO 22716)
- Social/ethical audits
- Environmental audits

Quality control is an ongoing process. From raw materials, through the production process to delivery and in - store presentation, we can inspect your products at every step:

- Production inspection
- Loading supervision
- Retail store check/Mystery shopping

我们的一站式方案能够协助你生产满意、安全和有效的产品。在产品研发和生产的任何阶段，我们的化妆品及个人护理产品专家能为您提供的服务方案包括但不限于：

产品测试

- **物理测试:** 评估产品的机械性能
- **化学测试:** 确保产品成分符合法规的禁用和限用规定
- **微生物测试:** 辨别微生物污染程度，包括细菌、霉菌和酵母菌。评估防腐剂的有效性
- **稳定性测试:** 测试产品和包装在保质期内是否变质
- **包装测试:** 验证所选择的包装的保护性和稳定性达到期望的水平
- **毒理学测试:** 体外和体内测试，测试产品是否有毒性或是对消费者构成风险
- **宣称支持/功效测试:** 确保产品宣称具有独立的证据支撑

安全评估&文件审核

我们具备资质的安全性评审委员会对产品配方、成分间的潜在反应及质量进行复查。也可以对生产过程和质量控制，以及消费者如何使用产品进行评估。

此外，我们还能对某些国家或地区法规要求新产品上市需要提交的相关文件进行审核，例如：

- 化妆品安全报告(CPSR)
- 标签审查
- 安全数据表(SDS)
- 产品信息文件(PIF)

审核&检验

我们的审核服务不单只限于产品，更是深入您的生产设备，以确定是否遵循正确的控制和操作。确保您选择的工厂能按时运送产品，保证产品质量、数量和进度。支持这一承诺并且建立您的品牌信誉通过检查工厂遵守当地和国际要求：

- 工厂审核(GMP ISO22716)
- 社会/伦理审核
- 环境审核

质量控制是一个持续的过程。从原材料，到产品整个生产过程，再到运输和店内展示，我们能在每一个环节当中检验您的产品：

- 产品检验
- 装货监督
- 零售店检查/神秘顾客

关于康派斯集团

CCPST is the world's leading inspection, verification, testing and certification company. CCPST is recognized as the global benchmark for quality and integrity. With more than 90,000 employees, CCPST operates a network of over 2,000 offices and laboratories around the world.

康派斯是全球领先的检验、鉴定、测试和认证机构，是公认的质量和诚信的基准。集团在世界各地共有90,000多名员工，分布在2,000多个分支机构和实验室，构成了全球性的服务网络。

关于康派斯化妆品及日化产品服务

Depends on global network, professional technical experts and advanced laboratories, Cosmetic, Personal Care & Household products service provides manufacturers, distributors, suppliers and relative organizations with test, inspection, auditing, consultation one-stop solution services. We have offices in Shanghai, Guangzhou, Xiamen, Beijing, Hangzhou, Shenzhen, and have Asia-Pacific leading cosmetic performance test laboratory in Shanghai and Guangzhou.

化妆品及日化产品服务部凭借全球性服务网络、专业的技术团队及先进的实验室，为生产商、分销商、供应商及相关组织，提供化妆品及日化产品相关的测试、检验、审核、咨询等一些列一站式专业服务方案。目前，在上海、广州、厦门、北京、杭州、深圳等地设有分支机构，并在上海和广州建有亚太地区领先的化妆品功效测试实验室。

CONTACT US

联系我们

www.ccpst.com.cn

www.ccqt.com.cn

www.sxzhijlan.com